
Minnesanteckningar  
Styrelsemöte Råssla Anläggningssamfällighet 2018-10-08 
Närvarande: Ingemar Sjöström, Lars Johansson, Alexander Nordh,  
Daniel Amneklev, Christina Engman samt Kjell Arnesson (del av mötet) 

 

- Ordförande Ingemar Sjöström öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

- 5 ordinarie ledamöter fanns närvarande, styrelsen därmed beslutsmässig. 

- Kjell Arnesson samt Ingemar Sjöström redogjorde för resultat av deras arbete med att 
inspektera krypgrunderna. Ingemar skickar ut denna info via e-post till samtliga 
hushåll och kontaktar husägare med vissa anmärkningar.   

- Minnesanteckningar från föregående möte 2018-08-27 gicks igenom. Elen i vissa 
carportar fortfarande ur funktion och ska åtgärdas. 

- Entreprenör har tagit bort buskarna i slänten mot Sjöviksvägen och nya buskar har 
planterats. Skydd för dessa kommer att sättas upp.      

- Aktivitetslista för kommande städdag togs fram 

- Pulkabackens utformning diskuterades och styrelsen kommer att ta upp förslag på 
städdagen så fler får tycka till om lösning på denna problematik.   

 

Ekonomirapport per den 8 oktober 2018: 

Likvida medel 576 000 

Sparmedel 302 000 

E.ON värme  -30 000 

E.ON EL    - 4 000             

Nkpg vatten/renh - 11 000 

Trädgårdservice   - 7 000 

Hypotekslån               - 100 000   

 

- Nästa möte: 4 december kl. 18.30 hos Tina på 4 A 

 

Minnesanteckningar noterades av Lars Johansson 


